

No. 22376. INTERNATIONAL COFFEE AGREEMENT, 1983. ADOPTED BY THE INTERNATIONAL COFFEE COUNCIL ON 16 SEPTEMBER 1982¹

N° 22376. ACCORD INTERNATIONAL DE 1983 SUR LE CAFÉ. ADOPTÉ PAR LE CONSEIL INTERNATIONAL DU CAFÉ LE 16 SEPTEMBRE 1982¹

ACCESSION

Instrument deposited on:

7 January 1985

ZAMBIA

(With provisional effect from 7 January 1985.)

Registered ex officio on 7 January 1985.

ADHÉSION

Instrument déposé le :

7 janvier 1985

ZAMBIE

(Avec effet provisoire à compter du 7 janvier 1985.)

Enregistré d'office le 7 janvier 1985.

No. 23043. AGREEMENT BETWEEN AUSTRIA AND ITALY ON SOCIAL SECURITY. SIGNED AT VIENNA ON 30 DECEMBER 1950²

N° 23043. CONVENTION ENTRE L'AUTRICHE ET L'ITALIE SUR LA SÉCURITÉ SOCIALE. SIGNÉE À VIENNE LE 30 DÉCEMBRE 1950²

TERMINATION (*Note by the Secretariat*)

The Government of Austria registered on 9 January 1985 the Agreement between the Republic of Austria and the Italian Republic on social security signed at Vienna on 21 January 1981.³

The said Agreement, which came into force on 1 July 1983, provides, in its preamble, for the termination of the above-mentioned Agreement of 30 December 1950.

(9 January 1985)

ABROGATION (*Note du Secrétariat*)

Le Gouvernement autrichien a enregistré le 9 janvier 1985 la Convention de sécurité sociale entre la République d'Autriche et la République italienne signée à Vienne le 21 janvier 1981³.

Ladite Convention, qui est entrée en vigueur le 1^{er} juillet 1983, stipule, à son préambule, l'abrogation de la Convention susmentionnée du 30 décembre 1950.

(9 janvier 1985)

¹ United Nations, *Treaty Series*, vol. 1333, p. 119, and annex A in volumes 1334, 1338, 1342, 1344, 1345, 1346, 1347, 1348, 1349, 1350, 1351, 1352, 1356, 1358, 1359, 1363, 1367, 1372, 1379 and 1380.

² *Ibid.*, vol. 1365, p. 207.

³ See p. 297 of this volume.

¹ Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 1333, p. 119, et annexe A des volumes 1334, 1338, 1342, 1344, 1345, 1346, 1347, 1348, 1349, 1350, 1351, 1352, 1356, 1358, 1359, 1363, 1367, 1372, 1379 et 1380.

² *Ibid.*, vol. 1365, p. 207.

³ Voir p. 297 du présent volume.